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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Делегация от Китайската агенция за развитие на международното сътрудничество /CIDCA/ посети БТПП и проведе
среща с председателя на Палатата Цветан Симеонов. Китайската агенция за развитие на международното
сътрудничество e правителствена организация, която има за цел да формулира стратегически насоки, планове и
политики за чуждестранно сътрудничество. Агенцията е отговорна и за провеждането на се... 

През последните 12 месеца България показа ново лице на дипломация, професионализъм и инвестиционна
готовност. Това се казва в приветственото слово на държавния глава Румен Радев, прочетено от съветника му по
иновации Александър Пулев по време на международната конференция на тема "Европа – КНР". Диалог в името
на прогреса. 10 години инициатива "Един пояс, един път". Двудневният форум започна днес ... 

Днес повод за празнуване и почерпка имат: У нас: Алан Цагаев, олимпийски вицешампион по вдигане на тежести
от Сидни 2000, двукратен световен вицешампион (2002, 2007) и европейски шампион (2002, 2004). Даниел
Александров, депутат от ГЕРБ-СДС в 49-ото НС. Като състезател по борба класически стил е сребърен медалист в
категория до 82 кг на Европейското първенство през 2020 г. в Рим, Италия.Има и два ... 

В рамките на изпълнявания с участието на БТПП проект VOJEXT (Value Of Joint EXperimentation in digital
Technologies for manufacturing and construction) започва поредица от уебинари, които имат за цел да представят
приложението на разработения кобот в различни сектори на индустрията. Уебинарите ще представят
практическата реализация на иновативната технология в производствените процеси на 5 компани... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Заглавие: Насоки и програми за сътрудничество с Китай
Дата: 13.09.2023 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България показа ново лице на дипломация, професионализъм и инвестиционна готовност, се казва в
приветствието на президента на конференцията "Европа – КНР"
Дата: 13.09.2023 12:38
Медия: Утро Русе

Заглавие: Известните рожденици на 13 септември
Дата: 13.09.2023 10:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Серия от уебинари ще демонстрира функционирането на коботи в реални работни условия
Дата: 12.09.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

https://www.bcci.bg/news/19759
https://utroruse.com/article/971321/
https://bgvest.eu/984734/
https://www.chambersz.com/seriya-ot-uebinari-sche-demonstrira-funkcioniraneto-na-koboti-v-realni-rabotni-usloviya-49052


Иновативният център Технофос, който е пресечна точка на науката, технологиите и индустрията, празнува в Девня
10-етата годишнина от създаването си с много гордост от постигнатото и силна увереност в бъдещето. Дружеството,
в което акционери са водещата белгийска компания Prayon и мароканския Политехнически университет Мохамед
VI (UM6P), е ключова структура във фосфатната индустрия. В досегашната си... 

Ако бъде въведено пълно финансово ембарго, тогава Русия вероятно ще се опита да смекчи въздействието, като
използва валути извън Г-7, като китайския юан или индийската рупияВ сряда централната банка на Русия обяви
нови мерки за ускоряване на продажбата на чуждестранна валута десетократно, за да подкрепи колебливата
рубла. Въпреки че спадът в обменния курс на рублата след пълномащабното нахлуване н... 

След 30 години чакане сега има шанс да достигне до трапезата на любителите на здравословни и полезни
продукти Звучи невероятно, но мечтата на поколения българи да се докоснат до полезните и витаминозни храни
за астронавти е на път да се сбъдне. Досега бяха правени десетки опити известното ни в цял свят космическо
меню да достигне до пазара, но по ред причини те бяха неуспешни. Този път две амбицио... 

Елаците-Мед АД, която за 23 години, откакто е частна собственост, е вложила над 1,3 млрд. лв. само за инвестиции
и разходи за опазване на околната среда, планира по-дълъг живот на дружеството. Екип от специалисти е
изготвил проект за удължаване на живота на рудника с 10 години до 2041 г., съобщи пред журналисти
изпълнителният директор на компанията инж. Драгомир Драганов. Ако срокът на концесията ... 

Премиерът Николай Денков предлага пакет от мерки в подкрепа на зърнопроизводителите, които протестират
срещу изтичащата утре забрана за внос на зърно от Украйна. Преди началото на заседанието на Министерския
съвет Денков посочи, че с възобновяването на вноса се очаква да поевтинеят храните и фуражите, ще спадне
инфлацията, а постъпленията в бюджета ще се увеличат.Николай Денков, министър-председат... 

В своята дългогодишна практика винаги съм съветвал клиентите, че най-добрият момент да се продаде един
бизнес, е когато е на върха. Когато обаче една компания е печеливша, собственикът доста често се колебае да я
продаде поради различни причини. Въпреки, че една печеливша компания може да привлече интерес от много
потенциални купувачи, решението за продажба обикновено е сложно и емоционално. Една ... 

Заглавие: Иновативният център Технофос празнува 10 успешни години във фосфатната индустрия
Дата: 13.09.2023 11:12
Медия: Petel.bg

Заглавие: Пет начина Западът да притисне още повече руската икономика
Дата: 12.09.2023 19:00
Медия: Факти

Заглавие: Големият рестарт за българската космическа храна
Дата: 12.09.2023 19:56
Медия: 24 Часа

Заглавие: Елаците-Мед АД планира удължаване на живота на рудника с 10 години
Дата: 13.09.2023 12:01
Медия: 3е-news

Заглавие: И правителството е за възобновяване на вноса на украинско зърно, но с компенсации
Дата: 13.09.2023 10:44
Медия: Дневник

Заглавие: Неохота да се продаде печеливша компания
Дата: 13.09.2023 12:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Банковите такси с основание поскъпват?
Дата: 13.09.2023 12:02

https://petel.bg/Inovativniyat-tsentar-Tehnofos-praznuva-10-uspeshni-godini-vav-fosfatnata-industriya__495138
https://fakti.bg/mnenia/814590-pet-nachina-zapadat-da-pritisne-oshte-poveche-ruskata-ikonomika
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15468352
https://3e-news.net/bg/a/view/46889/elacite-med-ad-planira-udyljavane-na-jivota-na-rudnika-s-10-godini
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2023/09/13/4527897_i_pravitelstvoto_e_za_vuzobnoviavane_na_vnosa_na/
https://forbesbulgaria.com/2023/09/13/%D0%BD%D0%B5%D0%BE%D1%85%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0/
https://bunt.bg/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8-%D1%81-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B2%D0%B0/


Ново увеличение на таксите предприемат част от банките у нас. Ръстът при някои услуги е повече от двоен. Това се
случва на фона на въведените от началото на месеца сметки за основни операции без такси и комисионни.
"Финансовият бизнес е основан на идеята да се покрият разходите от приходите, които се получават и да се получи
печалба. Следователно, когато нарастват разходите на сектора, той трябва ... 

Борис Петров, финансист, "Бизнес старт", 13.09.2023 г.Европейската централна банка вероятно ще направи пауза
с увеличенията на лихвените проценти заради опасността от рецесия в еврозоната заради проблемите в
германската икономика. Франция, Испания и Италия се справят сравнително по-добре и до известна степен
компенсират негативните ефекти от Германия. Това коментира финансистът Борис Петров в ефир... 

Ръстът на лихвите до края на годината ще спре, прогнозира финансистътНово увеличение на таксите предприемат
част от банките у нас. Ръстът при някои услуги е повече от двоен. Това се случва на фона на въведените от
началото на месеца сметки за основни операции без такси и комисионни. "Финансовият бизнес е основан на
идеята да се покрият разходите от приходите, които се получават и да се получи печа... 

Боряна ТОШОВА Илиян Кузманов е български писател, журналист и социален предприемач, който става известен
не само с книгите си и гръмките проекти в Англия и България, но и със своите пътешествия и приключения по цял
свят. Илиян минава един дълъг път между Изтока и Запада, Европа, Америка и Азия, за да достигне даже до
самият Далай Лама в Хималаите в опита си да спаси един човек. Като всичко това то... 

Една от промените в европейската платежна директива е продиктувана от зачестилите измами с подмяна на IBAN
на сметката, които притесняват цялата индустрия на плащанията. Затова разговаряме с Горан Ангелов, основател
и управител на IBS България, една от водещите компании в страната с фокус върху финансовата индустрия,
аналитикс решенията и системната интеграция, изкуствен интелект, Fintech и Regtec... 

Съюзът за стопанска инициатива (ССИ) изразява твърдо несъгласие с продължаващия отказ на държавата за
проява на гъвкавост и стартиране на активни преговори с Европейската Комисия за запазване и реалистично
трансформиране на въглищните мощности в регионите на Стара Загора, Кюстендил и Перник. Това се казва в
становище на организацията относно необходимостта от запазване и реалистично трансформиране... 

Медия: Bunt

Заглавие: Борис Петров: При пауза ЕЦБ и Фед ще запазят лихвите поне до средата на 2024 г.
Дата: 13.09.2023 12:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Емил Хърсев: Банковите такси с основание се повишават
Дата: 13.09.2023 11:47
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: В Лондон: Илиян Кузманов със семинар "Как да направиш 3 милиона паунда и да ги изхарчиш за
обществото"
Дата: 13.09.2023 11:37
Медия: PZdnes

Заглавие: Горан Ангелов, IBS Bulgaria за 3eNews и Dir.bg: Нови правила на ЕС вземат мерки срещу зачестилите
измами с подмяна на IBAN
Дата: 13.09.2023 11:31
Медия: 3е-news

Заглавие: ССИ: След 10 г. България може да бъде енергийно бедна, а цели региони обезлюдени
Дата: 13.09.2023 13:03
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Компания край Мирково представи дългосрочната си визия
Дата: 13.09.2023 11:38
Медия: Индустриален клъстер Средногорие

https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/121831-boris-petrov-pri-pauza-etsb-i-fed-shte-zapazyat-lihvite-pone-do-sredata-na-2024-g
https://www.investor.bg/a/539-banki-i-zastrahovateli/381083-emil-harsev-bankovite-taksi-s-osnovanie-se-povishavat
https://pzdnes.com/2023/09/13/%D0%B2-%D0%BB%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D0%BE%D0%BD-%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%8F%D0%BD-%D0%BA%D1%83%D0%B7%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D1%81%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%80-%D0%BA/
https://3e-news.net/bg/a/view/46882/goran-angelov-ibs-bulgaria-za-3e-news-i-dir-bg-novi-pravila-na-es-vzemat-merki-sreshtu-zachestilite-izmami-s-podmjana-na-iban
https://tribune.bg/bg/parite/ssi-sled-10-g-balgariya-mozhe-/
https://srednogorie.eu/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9-%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3/


В края на миналата седмица, в рамките на два поредни дни, рудодобивната компания оперираща основно на
територията на Етрополе и Мирково – "Елаците-Мед", проведе срещи с регионални и национални медии. Първата
среща беше организирана на територията на Рудодобивния комплекс край Етрополе. Домакини на срещата бяха
Драгомир Драганов – изпълнителен директор на компанията, Стоил Димитров – генерален дире... 

Държавата ще губи по около 40 млн. лв. месечно, ако забраната за внос на украинско зърно остане до края на
годината. Това обяви пред журналисти финансовият министър Асен Василев. Миналата година, когато вносът беше
разрешен, приходите от производство на зърно са били 9,976 млрд. лв. Печалбата, над която са платени данъци,
пък е била 2, 507 млрд. лв. През 2021 г. пък приходите са били 7, 965 млрд.... 

Сдружението на производителите на растителни масла и маслопродукти в България приветства внесеното
предложение от народните представители за отпадане на забраната за внос на слънчоглед от Украйна след 15
септември 2023 г. "Подкрепяме отпадането на забраната, защото предприятията за производство на олио
продължават да изпитват недостиг на суровина в страната. Най-накрая здравият разум надделя и Бъл... 

Сдружението на производителите на растителни масла и маслопродукти в България приветства внесеното
предложение от народни представители за отпадане на забраната за внос на слънчоглед от Украйна след 15
септември 2023 г."Подкрепяме отпадането на забраната, защото предприятията за производство на олио
продъжават да изпитват недостиг на суровина в страната. Най-накрая здравият разум надделя и Българи... 

Останахме единни и не се пречупихме пред опита на Русия за изнудване с доставките на енергоносители, каза
председателят на ЕК Урсула фон дер Лайен в речта си "За състоянието на Съюза" пред Европейския парламент.
Цената на на доставяния газ бе над 300 евро за мегаватчас преди година, днес е около 35 евро. Трябва да
използваме същия подход при осигуряването на суровини и водород, настоя тя. Европейс... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Обществото ни е свикнало, че работният ден е 8 часа и приема това като даденост. Почти по целия свят, повечето
хора работят от 9 ч. до 17 ч. или в сходни часови интервали, 5 дни в седмицата. Но защо това е така? От къде
произхожда тази практика и винаги ли е било така? Историята на работното време и появата на 8-часовия
работен ден датират от 19 век – времето на индустриалната революция. През 1817... 

Заглавие: Асен Василев: По 40 млн. лв. ще губим на месец, ако остане забраната за внос на украинско зърно
Дата: 13.09.2023 13:09
Медия: Български Фермер

Заглавие: Производителите на олио: Привестваме предложението за отпадане на забраната за внос на
слънчоглед от Украйна
Дата: 13.09.2023 12:52
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Производителите на олио приветстваха отпадането на забраната за внос на слънчоглед от Украйна
Дата: 13.09.2023 12:39
Медия: Конкурент

Заглавие: ЕС ще подкрепи изграждането на вятърни ферми
Дата: 13.09.2023 12:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Защо работният ден е 8 часа?
Дата: 13.09.2023 11:38
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Присъединете се към WINNER хакатон! Покана за жени предприемачи. Регистрирайте се сега!
Дата: 12.09.2023 23:55

https://www.bgfermer.bg/Article/15488463
https://financialtribune.bg/bg/parite/proizvoditelite-na-olio-privestvame-predlozhenieto-za-otpadane-na-zabranata-za-vnos-na-slanchogled-ot-ukrayna/
https://www.konkurent.bg/news/16945979402668/proizvoditelite-na-olio-privetstvaha-otpadaneto-na-zabranata-za-vnos-na-slanchogled-ot-ukrayna
https://www.informiran.net/%D0%B5%D1%81-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%8F%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%BD/
https://varnanovini.bg/2023/09/13/zashto-rabotniqt-den-e-8-chasa/
https://www.ngobg.info/bg/news/129101-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%8A%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-winner-%D1%85%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BD--%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8.html


Европейският проект WINNER насърчава участието на жените в социалното предприемачество чрез свободно
достъпен онлайн обучителен курс, групи за подкрепа и менторство и хакатон за предприемачески идеи.
Инициативата се финансира от програма Еразъм+ и има за цел да преодолее бариерите, които пречат на жените
да навлязат в предприемаческата екосистема. Основна целева група са жените от различни уязвими... 

Български фирми с успешно разработена и внедрена иновация през последните 3 години, могат да кандидатстват
в 19-ото издание на конкурса "Иновативно предприятие на годината 2023". Кандидатурите се подават изцяло по
електронен път до 23:45 часа на 15 октомври т.г. (от тук), съобщи пред БНР-Радио София Константин Узунов от
фондация "Приложни изследвания и комуникации". Няма ограничения на предприят... 

Самите работодатели твърдят, че има много незаети работни места и не се правят необходимите инвестиции,
каза шефът на КНСБ Пламен Димитров "Със сигурност хората се вълнуват от доходите, но в момента се говори за
други неща. Трябва да се върнем до нормалния растеж на заплатата и това е абсолютно възможно. Динамиката
на минималната работна заплата със сигурност има двуцифрен растеж. Най-накрая ще ... 

Водещото кариерно събитие - Career Show 2023 - се завръща в Арена Армеец на 5 октомври. Безплатното събитие
ежегодно събира най-желаните работодатели на България, за да ги срещне с хиляди млади и опитни таланти. Над
4 дка изложбена площ, 3 сцени със семинарна програма, професионални гости, активности, дискусии ще
посрещнат всички посетители в най-голяма зала за събития в България. Специалните рабо... 

Време за четене: 6 минути Нека най-после приемем България и Румъния в Шенген, без повече да отлагаме. За
това призова председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен в годишната си реч пред
Европейския парламент в Страсбург за състоянието на ЕС. Тя говори за разширяването на ЕС, миграцията,
опазването на природата, състоянието на икономиката, войната в Украйна, правата на жените и равен... 

Заплатата за издръжка в момента е около 1400 лв. на един човек, каза президентът на КНСБ Има ли социално
напрежение в страната и може ли да се стигне до стачни действия? Говори президентът на КНСБ Пламен
Димитров "Със сигурност хората се вълнуват от доходите, но в момента се говори за други неща. Трябва да се
върнем до нормалния растеж на заплатата и това е абсолютно възможно. Динамиката на минима... 

Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Месец за кандидатстване за конкурса "Иновативно предприятие на годината"
Дата: 12.09.2023 13:33
Медия: Радио София

Заглавие: Заплатата за издръжка в момента е около 1 400 лв. на един човек, изчисли КНСБ
Дата: 13.09.2023 10:15
Медия: Econ

Заглавие: Среща с най-желаните работодатели в Арена Армеец на Career Show 2023
Дата: 13.09.2023 08:15
Медия: Мениджър

Заглавие: България и Румъния трябва да се присъединят към Шенген без повече отлагане, призова Фон дер
Лайен
Дата: 13.09.2023 12:01
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Пламен Димитров: Само една трета от българите изкарват достатъчно да се издържат
Дата: 13.09.2023 12:08
Медия: Dunavmost

Заглавие: 2 828 лв. е средната брутна месечна заплата на наетите от Етрополе в Елаците-Мед за 2022 г.
Дата: 13.09.2023 11:29
Медия: Балканец

https://bnr.bg/sofia/post/101876546/mesec-za-kandidatstvane-za-konkursa-inovativno-predpriatie-na-godinata-2023
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%97%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B4%D1%80%D1%8A%D0%B6%D0%BA%D0%B0-%D0%B2-%D0%BC%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0-%D0%B5-%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BE-1-400-%D0%BB%D0%B2-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%BA-%D0%B8%D0%B7%D1%87%D0%B8%D1%81%D0%BB%D0%B8-%D0%9A%D0%9D%D0%A1%D0%91_l.a_i.802713_at.10.html
https://manager.bg/job-%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B6%D1%8A%D1%80/sresta-s-nai-zelanite-rabotodateli-v-arena-armeec-na-career-show-2023-
https://armymedia.bg/2023/09/13/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%8A%D0%B5/
https://www.dunavmost.com/novini/plamen-dimitrov-samo-edna-treta-ot-balgarite-izkarvat-dostatachno-da-se-izdarzhat
https://balkanec.bg/2-828-lv-e-srednata-brutna-mesechna-zaplata-na-naetite-ot-etropole-v-elatsite-med-za-2022-g-60570.html


Един от големите национални проблеми на България е обезлюдяването на малките населени места. Безспорно,
основната причина, поради която младите хора, в трудоспособна възраст, напускат родния си край е липсата на
работа, или ниските трудови възнаграждения. Тъжна гледка е да видите големи, хубави къщи с дворове –
необитаеми и запустели. Този проблем обаче не съществува в общини като Етрополе, Пирдоп... 

Чернокожите са част от Германия и разнообразието става все по-видимо и в политиката. Все повече чернокожи
заемат ръководни позиции.В Германия чернокожите хора работят като предприемачи, в сферата на услугите, в
здравеопазването, в музикалния бизнес, като магазинери и къде ли още не. Много афрогерманци обаче все още
се борят да бъдат приети в обществото и да бъдат възприемани като част от Германия.... 

снимка pixabay Работодателите отказват да фиксират графика и мястото при дистанционна работа.Според
бизнеса това следва да остане като възможност, а не като задължително съдържание на трудовия договор, така
както и работещите на смени не уговарят предварително в трудовия договор графика на смените си."При
смесените режими (които са преобладаващата част от случаите) на работа от разстояние предложе... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Общо около 5000 произведения на български език са достъпни като аудио- или е-книги в платформата. Сред тях
преобладава детската литература, следвана от документалистиката, в чийто дял са включени и подкастите.
Според анализ на предпочитанията на потребителите в различни сезони през лятото са предпочитани
романтичните романи, криминалетата и трилърите. Тогава се отчита и ръст на търсенето на класич... 

"Ако има детски градини, вместо казина в София" – каза Кирил Петков, като допълни, че можело да се "случи
регулация на казина". Цитирам го точно, въпреки че надали има някой, който може да се усъмни, че тези
объркани слова извират именно от него. Макар следващите му думи "и пак правя тази превръзка, тънка
превръзка", да предизвикаха още по-силен отзвук поради нелепицата, която изрече, доказвайки з... 

ТИЗ е готова за милиарден инвеститор, посочи инж. Панчев пред немски журналист България е "най-старателно
пазената в тайна европейска държава!". С тези думи инж. Пламен Панчев, създател на Тракия икономическа зона
/ТИЗ/, най-големият индустриален парк в Източна Европа, посрещна немски журналист. Всъщност той цитира
написаната констатация от Йост Хелмс /Joost Helms/, нидерландският партньор на ТИЗ.... 

Заглавие: Германия: все повече чернокожи на ръководни позиции
Дата: 13.09.2023 11:20
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Работодателите отказват да фиксират графика и мястото при дистанционна работа
Дата: 13.09.2023 11:15
Медия: Petel.bg

Заглавие: "Времеубежище" и "Мамник" сред най-слушаните аудиокниги в България
Дата: 13.09.2023 11:50
Медия: Клюките

Заглавие: Затъваме
Дата: 13.09.2023 09:36
Медия: Днес+

Заглавие: България – най-старателно пазената в тайна европейска държава
Дата: 12.09.2023 19:32
Медия: ФорумЪт

Заглавие: ФИРМИ НА ГЕРБ И КМЕТЪТ ИМ "В СЯНКА" – ОТГОВОРНИ ЗА ЖЕРТВИТЕ В ЦАРЕВО, СИГНАЛИТЕ СЕ
СМАЧКВАТ
Дата: 12.09.2023 15:50
Медия: Свободно слово

https://www.dw.com/bg/germania-vse-povece-cernokozi-na-rkovodni-pozicii/a-66790431
https://petel.bg/Rabotodatelite-otkazvat-da-fiksirat-grafika-i-myastoto-pri-distantsionna-rabota__495157
https://klukite.com/a/vremeubezishhe-i-mamnik-sred-nai-slusanite-audioknigi-v-blgariya
https://dnesplus.bg/izbrano/zatavame_1131393
http://forumat-bg.com/obshta/ikonomika/22425-8777-balgariya-nai-staratelno-pazenata-v-taina-evropeiska-darzhava
https://svobodnoslovo.eu/bulgaria/firmi-na-gerb-i-kmetat-im-v-syanka-otgovorni-za-zhertvite-v-carevo-signalite-se-smachkvat/116442


Смея да твърдя, че ако беше обърнато внимание поне на част от моите сигнали, отнетите човешки животи и
щетите щяха да бъдат по-малки. Това заяви в ексклузивно интервю за "Биволъ" общинският съветник от гр. Царево
от квотата на "Продължаваме промяната" (ПП) Емил Пейчев. Той предостави и някои от сигналите, които е
подавал до всички компетентни институции, включително до РИОСВ-Бургас, РДНСК, Министе... 

Той, сминдухът, куркумата и канелата водят до понижаване на кръвната захар на гладно в сравнение с
контролните групи в клиничните изпитвания Известни са много натурални средства за профилактика на диабет тип
2 и допълване ефекта на лечението му чрез понижаване на кръвната захар, но много от тях никога не са били
директно сравнявани, за да се установят най-ефективните методи. Това амбицирало индийс... 

През последните години у нас немалко хора участват в доброволчески каузи, като така не само даряват от времето
си безвъзмездно, но и правят неща, които държавата е занемарила, за да покажат, че добруването ни като
общество зависи и от самите нас. До момента обаче отношенията между работодатели и доброволци не са
уредени в закон. Диалогът между гражданските организации и държавата също има нужда от... 

Искам да благодаря на България и Румъния за водещата им роля в добрите практики в прилагането на
убежищата. Те са част от нашето Шенгенско пространство, нека ги допуснем в него, без да се бавим повече. Това
каза Председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен в годишната си реч за състоянието на
Европейския съюз, предаде Actualno.com. Още: Николай Денков: Присъединяването на България къ... 

Искания за оставка на правителството при дебата за вноса на украинското зърноВъпросът дали България да
разреши внос на украинска земеделска продукция след 15 септември беше включен в дневния ред на днешното
пленарно заседание на Народното събрание. От сутринта обаче той предизвиква напрежение, включително
искания за оставка на правителството. От опозицията предупредиха, че освен геополитически, въ... 

Депутатите отхвърлиха промените в Закона за пряко участие на гражданите в държавната власт и местното
самоуправление, предаде репортер на БГНЕС. При първото гласуване предложените от ПГ на "Възраждане"
промени бяха подкрепени от 69 депутати, докато "против" бяха 19 , а "въздържали се" 93. При прегласуването
предложените промени бяха подкрепени от 67 депутати, докато "против" бяха 20, а "въздържал ... 

Според данните на Агенцията по вписванията 7472 имота са посочени със собственици руски граждани. Най-
много от тези жилища, очаквано, се намират в област Бургас - 5298, а 997 са в област Варна. Става въпрос основно

Заглавие: Ябълковият оцет е №1 от 6 храни, които понижават кръвната захар
Дата: 13.09.2023 11:51
Медия: Днес+

Заглавие: Регламентират доброволчеството в закон
Дата: 13.09.2023 09:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Фон дер Лайен: Да пуснем България в Шенген
Дата: 13.09.2023 12:00
Медия: Експерт

Заглавие: Корнелия: Гърми един сериозен скандал , който отдавна не сме виждали в българската политика
Дата: 13.09.2023 12:56
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Депутатите отхвърлиха промените в Закона за прякото участие на гражданите в държавната власт
Дата: 13.09.2023 12:32
Медия: Bunt

Заглавие: 7472 имота са със руски собственици
Дата: 13.09.2023 13:20
Медия: Economynews

https://dnesplus.bg/nauka/yabalkoviyat-otset-e-no1-ot-6-hrani-koito-ponizhavat-kravnata-zahar_1131418
https://kmeta.bg/%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0/
https://www.expert.bg/bulgaria/transport-old/fon-der-lajen-da-pusnem-bylgarija-v-shengen-2054088.html
https://lupa.bg/news/korneliya-garmi-edin-seriozen-skandal-koito-otdavna-ne-sme-vizhdali-v-balgarskata-politika_255484news.html
https://bunt.bg/%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0/
http://www.economynews.bg/7472-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-news109486.html


за ваканционни имоти в българските курорти. 117 имота на руски граждани се намират в област Добрич, а 214 в
столицата. В Благоевград такива са 463 имота, а в Пловдив - 96 и 80 в Смолян.... 

Ръстът е за периода от януари до 20 август в 12-те общини, които предлагат СПА туризъм, спрямо същия период
на миналата година, съобщи заместник министърът на туризма Ирена Георгиева на 10-тия юбилеен конгрес на
Българския съюз по балнеология и СПА туризъм.Снимка: Министерство на туризма Над 730 хиляди туристически
регистрации са отчетени в единната система за туристическа информация /ЕСТИ/ в общи... 

Германско-българската индустриално-търговска камара и Българският съюз по балнеология и СПА работят
съвместно по привличането на здравно осигурени германци, които да ползват медикъл и СПА услуги в България.
През август се разбра за това, че с най-голямата каса в Германия има сключен договор за четири хотела в
България. Целта е да се направи същото и с други бази. Браншът обаче посочва като сериозн... 

Интернет се промени завинаги, но повечето хора, живеещи в САЩ, дори не осъзнават какво се случи току-що.
Драконовският нов закон, известен като "Закон за цифровите услуги", който влезе в сила в ЕС само преди няколко
дни (25 август), установява изключително строг режим на интернет цензурата, който е много по-авторитарен от
всичко, което някога сме виждали. От този момент нататък ордите от европейск... 

Заглавие: С 12% повече са туристите в общините у нас, предлагащи СПА туризъм
Дата: 13.09.2023 09:10
Медия: Инфотуризъм

Заглавие: Бизнесът преговаря с още 2 здравни каси в Германия за балнеолечение в България
Дата: 12.09.2023 14:41
Медия: Дневник

Заглавие: НОВ ЗАТВОР! Дивашка цензура от ЕС затваря устата на неудобните в интернет
Дата: 13.09.2023 12:34
Медия: Народ

http://www.infotourism.net/index.php?t=36570&m=1&name=%D0%A1%2B12%25%2B%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5%2B%D1%81%D0%B0%2B%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5%2B%D0%B2%2B%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%2B%D1%83%2B%D0%BD%D0%B0%D1%81%2C%2B%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%89%D0%B8%2B%D0%A1%D0%9F%D0%90%2B%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC
https://www.dnevnik.bg/biznes/2023/09/12/4527611_biznesut_pregovaria_s_oshte_2_zdravni_kasi_v_germaniia/
https://narod.bg/2023/09/13/%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%80-%D0%B4%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%88%D0%BA%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B7%D1%83%D1%80%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D1%81-%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B0/
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